
Protokół Nr  II/2014 
 

z II sesji Rady Gminy Mieścisko w dniu 5 grudnia 2014 r. w godzinach od 13.00 do 15.20  
w sali sesyjnej Urzędu Gminy Mieścisko 

 
 

Adn. 1 
 
 II sesję Rady Gminy Mieścisko otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy – P.Elżbieta 
Kapczyńska. 
Na wstępie powitała radnych Rady Gminy, Wójta gminy – P.Andrzeja Banaszyńskiego, 
pracowników administracji samorządowej, radnego powiatowego – P.Tadeusza 
Synorackiego, Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej – P.Grażyne Witucką, Prezesa 
AQUANET sp. z o.o  Mieścisko – P.Macieja Wojtyszyn,  Kierownika Referatu Infrastruktury 
Komunalnej – P.Mieczysława Bździak,  sołtysów wsi  oraz wszystkich gości i uczestników 
dzisiejszej sesji. 
(Listy obecności zaproszonych gości i sołtysów wsi stanowią  Załączniki Nr 1 i 2 do protokołu) 
 
Adn. 2 
 
 Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła, że na 15 radnych Rady  Gminy Mieścisko na 
dzisiejszej sesji obecnych jest 15 co stanowi quorum, wobec czego Rada jest prawomocna do 
prowadzenia obrad i podejmowania uchwał. 
(Lista obecności radnych Rady Gminy stanowi  Załącznik Nr 3 do protokołu). 
 
 
Adn. 3 
 
 Przewodnicząca Rady Gminy odczytała porządek obrad II sesji Rady Gminy Mieścisko, 
jaki radni i goście otrzymali z zaproszeniem na sesję. 
Do porządku sesji nikt nie wniósł zmian. 
(Porządek obrad II sesji Rady Gminy stanowi  Załącznik Nr 4  do protokołu). 
 
 
Adn. 4 – interpelacje i zapytania radnych 
 
Przed zgłaszaniem zapytań Wójt Gminy polecił rozdać wszystkim radnym i sołtysom 
Komunikat Centrum Zarządzania Kryzysowego Wojewody Wielkopolskiego w związku z 
plotką, jaka rozeszła się po gminie o skażeniu radioaktywnym jakie miałoby wystąpić na 
terenie województwa wielkopolskiego. Plotka ta  była również udziałem dyrektorów 
placówek oświatowych, którzy w pierwszej kolejności powinni powiadomić Wójta Gminy, 
czego nie uczynili. 
W komunikacie napisano: 
„Zgodnie z informacją uzyskaną z Państwowej Agencji  Atomistyki brak zagrożenia w związku 
z incydentem w elektrowni jądrowej na Ukrainie. Nie potwierdzamy rozpowszechnionych na 
terenie województwa wielkopolskiego informacji.” 
Następnie realizowany był punkt interpelacje i zapytania radnych: 
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- radny Staroń: 
1) „analizując budżet na rok 2015 z ubolewaniem stwierdziłem, że wieś Zbietka nie ma nic 
ujęte jeśli chodzi o remont dróg. Gorąca prośba chociaż co roku żeby zrobić 500 m przez  
4 lata. Jest to jedna ze wsi w gminie, która ma w tej chwili najgorsze drogi”; 
2) „znak w Zbietce  stojący koło P.Pawlińskiego  „Zbietka 1” on myli i trzeby go zlikwidować. 
Tam w tej chwili są słupki z numerami domów i on jest zbyteczny”; 
- radna Kapczyńska – „myślę, że ten głos radnego będzie wykorzystany 15 grudnia, kiedy 
zajmiemy się budżetem”; 
- radny Rodzewicz: 
1) „Kiedy firma przyjedzie naprawiać oświetlenie przydałoby się trochę przyspieszyć czas  
wyłączania lamp na ul.Wagrowieckiej w stosunku do Osiedla Młodych. Na ul.Wągrowieckiej 
lampy wyłączają się kilka minut po godz.8-ej tzn. już jest jasno a lampy jeszcze się świecą”; 
2) „chciałbym dowiedzieć się ile kosztowała ostatnio naprawa awarii rurociągu w Zabiczynie 
łącznie z naprawą tego traktu w lesie ?” 
3) pytanie jeszcze z poprzedniej kadencji: chciałbym się spytać  ile AQUANET w czasie swojej 
działalności w gminie Mieścisko wymienił hydrantów i pytanie do  Kierownika Referatu 
Infrastruktury Komunalnej kiedy nastąpiła zmiana ustawy o budowie studzienek 
odprowadzających wodę z ciągów komunikacyjnych. Chodzi o treść tej zmiany” 
- radna Chelwing -  „mieszkańcy Popowa Kość. Informują mnie, że od kilku lat jest prośba o 
naprawę lampy miedzy blokiem 9 a 10. Poprzedni radny też to zgłaszał. Ponoć przed 
wyborami było kilka osób, które  oglądały tę lampę. Chciałabym wiedzieć czy coś w tej 
sprawie będzie robione i gdzie to zgłosić  i naprawić ? Jest to taki punkt gdzie kończą się bloki 
i jest tam bardzo ciemno, a dla bezpieczeństwa wszystkich dobrze byłoby żeby tam lampa 
świeciła”; 
- radny Górski – „chodzi o tablice ogłoszeń na Osiedlu Michałowskim przy firmie 
komputerowej,  która jest w bardzo złym stanie technicznym. Ta płyta jest zapleśniała i nie 
do używania”; 
- radna Kubicka – „odnośnie oświetlenia  ta lampa która została zamontowana we wrześniu 
krótko świeciła, a teraz nie świeci wcale i lampa przed nią też. Tak, że cały ten odcinek dla 
dzieci  do szkoły  do przystanku jest nadal nie oświetlony. Druga sprawa, że na Chubach 
zaczynając od P.Rolewskich to pierwsza  i trzecia lampa nie świeci tam jest bardzo ciemno i 
tam trudno chodzić na przystanek. Ktoś (niewiadomy sprawca) w Dzień Wszystkich Swiętych 
złamał  zahaczając  samochodem lampę, jest to ostatnia lampa od cmentarza. Lampa 
prowizorycznie jest naprawiona, ale w razie wiatru zagraża bezpieczeństwu. Jest tylko 
wyprostowane, a reszta jest odwieszona”; 
- radny Kozłowski – „kiedy można się spodziewać pociągnięcia wody do domu kolejowego 
we Wieli i do Gorzewa-Chuby”? 
- radna Kapczyńska – „na ul.Polnej, narożnik łączący ul.Polną z ul.Janowiecka tam został 
zniszczony bardzo mocno chodnik. Prosiłabym o jego naprawę, tak samo ulica Nowa. 
Mieszkańcy nie wiedzą kto tego dokonał ?”; 
- radna Oelke – „w imieniu mieszkańców Gołaszewa od nr 34, 35, 53 ci państwo co mieszkają 
w stronę Janowca zwracają się o doprowadzenie sieci wodociągowej”; 
- radna Widzińska  „kiedy można spodziewać się koszy na śmieci wzdłuż ścieżki rowerowej ? 
- radny Kalka – „jeśli chodzi o kosze na śmieci to mieszkańcy ul.Gnieźnieńskiej prosili o 
ustawienie przynajmniej 2 koszy na odcinku od restauracji „Herbowa” do torów bo nie ma 
tam żadnego”; 
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Adn. 5 – zapytania sołtysów 
- P.Ignaczak – sołtys wsi Budziejewko – odniósł się do zgłoszonych w interpelacjach 
uszkodzonych narożników stwierdzając, że to jest tylko wina kierowców. Można postawić nie 
wiadomo jak wielkie słupy betonowe, stalowe rury jeśli kierowca pojedzie tylko żeby skręcić 
to on połamie wszystko. Narożniki już były naprawiane do MIKOROL-u i ulice łączącą z 
ul.Janowiecką może 3 razy”; 
- P.Kmieciak – sołtys wsi Jaroszewo Drugie: 
1) w sprawie nie świecących lamp w Jaroszewie, które zgłaszałem u pracownika w Urzędzie 
Gminy we wrześniu z podaniem numerów słupów. Ostatnio otrzymałem odpowiedź, że były 
naprawiane. Mieszkańcy we wsi mówili, że nikt nie przyjechał naprawiać. Dzisiaj ponownie 
zgłosiłem  w/w lampy do naprawy”; 
2) „w sprawie godzin rozpoczynania sesji. Mnie ta godzina 13.00 w ogóle nie pasuje. Mając 
gospodarstwo, oprzęt to później muszę pracować o lampce bo jest ciemno. Wnioskował o 
zwoływanie sesji na wcześniejszą godzinę lub dwie godziny później niż dzisiaj”; 
- radna Kapczyńska – „my jako radni ustalamy godzinę. Staramy się tak dostosowywać żeby 
mieszkańcy mieszkańcy mogli brać udział. Nie wszyscy pracują od rana, niektórzy jadą na 
drugą zmianę.” 
- P.Starosta – sołtys wsi Popowo Kościelne 
1)  „ w Popowie na ul.Lipowej jest studzienka telekomunikacyjna i klapa znajdująca się na 
studzience jest zarwana. Jeśli ktoś pójdzie i na nią nadepnie to łatwo może się przewrócić na 
asfalt”; 
2) „gdyby było nawiezienie kruszywa lub równanie równiarką na ul.Lipowej w Popowie 
Kościelnym to proszę wziąć pod uwagę, że tam  jest pobocze od P.Piaskowskiego i asfalt 
pozarywany”; 
- P.Sadłowska – sołtys wsi Podlesie Wysokie -  w sprawie tablicy ogłoszeń  
Odpowiedzi na pytania sołtysów udzielił Wójt Gminy: 
- „podzielił zdanie przedmówcy odnośnie niszczenia naroźników przez kierowców. Na  
skrzyżowaniu ulic Kościelnej z Zaciszem stoi wkopany kamień 1,5 m i gdyby nie on to 
kierowca tira wjechałby do najbliższego mieszkania. Kamień został przekrzywiony, teraz  
osadziliśmy go w beton i będziemy czekać. Nie wiem jak długo. To wszystko zależy od 
wyobraźni tych co jeżdżą. Z takimi sytuacjami będziemy musieli się liczyć do momentu kiedy 
nie ograniczymy na naszych ulicach tonażu wbudowując te małą obwodnice do de HEUS”; 
- podobna sytuacja w Popowie Kościelnym. Tam aż takie ciężkie samochody nie jeżdżą, 
jedynie z towarem do sklepu, ale też musi po tej studzience przejechać. Trudno nad tym 
zapanować. To niszczenie powoduje, ze my nasze złotówki musimy zamieniać na naprawy”; 
- „sprawdzę dlaczego naprawa lamp w Jaroszewie nie była zgłoszona i porozmawiam z 
pracownikiem”; 
- co do godziny sesji – to Rada będzie decydowała. 
- dziury na drogach – „teraz raczej będziemy łatali tylko i wyłącznie nagłe przypadki zimowe 
w newralgicznych punktach masą na zimno dlatego, że ona jest bardzo droga .Jeśli będzie 
trzeba we wskazanym miejscu dosypać to dosypiemy”; 
- tablice ogłoszeń – „myślimy nad generalną zmianą tablic ogłoszeń. Postaramy się 
wypracować inny model tablic ogłoszeń aby były to tablice bardziej estetyczne tzn. 
aluminiowe, czy metalowe za szybą, zamykane tylko do ogłoszeń urzędowych.  Na pewno to 
nie będzie w tym roku. Przedstawimy państwu jak wybierzemy jakiś  projekt”; 
Będąc przy głosie  P.Wójt  poinformował o zamiarze zmiany modelu przystanku 
autobusowego przy Szkole w Mieścisku, który na dzisiaj stał się szaletem. Na przyszły rok 
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zostanie rozebrany i zostanie postawiony jako wiata przeszklona. Jednocześnie planujemy 
pomniejszyć te zatokę żeby 1 przystanek był z jednej strony a drugi z drugiej strony Mieściska 
i wtedy nie byłoby wjazdu na ul.Dworcowa. do budynku dworcowego. To byłyby 2 przystanki 
w Mieścisku. Prowadzimy takie rozmowy z PKS. Trzeba wybrać miejsce w którym ten 
przystanek ma być umiejscowiony”; 
Z kolei Przewodnicząca Rady udzieliła głos radnemu Rodzewicz – który w poprzedniej 
kadencji był członkiem Rady Nadzorczej ZOZ w Wągrowcu. 
Radny Rodzewicz przekazał informacje na temat zakładu opiekuńczo-leczniczego w 
Wągrowcu i związana z tym adaptacja byłej pralni przy szpitalu, poszerzenie  liczby łóżek  do 
zabiegów w tym zakładzie. Aktualnie wykorzystanie ich wynosi około 99 %.Jeżeli wszystko 
pójdzie dobrze ta adaptacja miała być oddana w I kwartale przyszłego roku. Na pewno Pani 
Dyrektor Szpitala zwróci się do Rady Gminy o częściowe wsparcie tego przedsięwzięcia, 
którego wysokość jest w przeliczeniu na mieszkańca. Jest to około 130 tys.zł na gminę na 
okres 2 lat tj. 65 tyszł na rok. Zdaniem radnego jest to bardzo ważne przedsięwzięcie bo 
nigdy nie wiadomo co los zgotuje, a niektórzy starsi ludzie dzisiaj mają problem żeby mieć 
zapewnioną opiekę. Odpłatność za pobyt tj. 70% własnych dochodów. 
Ponadto radny wspomniał o słynnym „pakiecie onkologicznym”. 
- Wójt –poinformował, że jest w posiadaniu takiego pisma od P. Dyrektor ZOZ-u, która 
została zaproszona na najbliższe posiedzenie Komisji Rady. 
 
Adn. 6 - Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia przedmiotu działania i składu osobowego 
stałych komisji Rady Gminy z wyłączeniem Komisji Rewizyjnej 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały dot. przedmiotu działania 3 branżowych 
komisji Rady, których nazwy określone są w statucie gminy, a następnie odczytała radnych, 
którzy zadeklarowali wolę pracy w poszczególnych komisjach. 
Następnie zwróciła się do radnych z zapytaniem czy są jakieś zmiany co do przynależności do 
w/w komisji. Nikt nie wniósł zmian. 
Ponieważ uchwała w sprawie komisji określa ich przewodniczących i zastępców, stąd 
Przewodnicząca Rady zarządziła krótką przerwę w celu ukonstytuowania się komisji. 
Po przerwie Przewodnicząca odczytała projekt uchwały w części dotyczącej składów 
osobowych poszczególnych komisji. 
Następnie poddała projekt przedmiotowej uchwały pod głosowanie. 
Na 15 radnych uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi Załącznik Nr 5 
do protokołu. 

 
Adn. 7 - Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Mieścisko 
Przewodnicząca Rady odczytała radnych, którzy zadeklarowali swój akces do Komisji 
Rewizyjnej, poczym zapytała na sesji czy są jakieś zmiany do przynależności do tej komisji ? 
Nikt nie wniósł zmian. Następnie Przewodnicząca poinformowała, że w oparciu o statut 
gminy Rada wybiera w głosowaniu jawnym Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. W związku 
z powyższym Przewodnicząca Rada ze swej strony zaproponowała na Przewodniczącego tej 
komisji radnego Mariana Wituckiego. Następnie zwróciła się do radnych z pytaniem czy są 
inni kandydaci ? Innych kandydatur nie zgłoszono. 
W związku z powyższym Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie kandydaturę 
radnego Mariana Wituckiego na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 
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Na 15 radnych za kandydaturą głosowało 14 radnych i 1 radny (Witucki) „wstrzymał się od 
głosu” . Większością głosów  radny Witucki został wybrany Przewodniczącym Komisji 
Rewizyjnej. 
Z kolei Przewodniczący Komisji Rewizyjnej wskazał na swojego  Zastępcę radną Oelke 
Agnieszkę. 
Po ukonstytuowaniu Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie powołania 
Komisji Rewizyjnej, którą następnie poddała pod głosowanie. 
Na 15 radnych: 14 głosowało „za” i 1 radny „wstrzymał się od głosu”. 
(Uchwała w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej została podjęta większościa głosów i 
stanowi Załącznik Nr 6 do protokołu). 
 
Adn. 8 - Podjęcie uchwały w sprawie wskazania Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 
wydającego polecenie wyjazdu służbowego Przewodniczącemu Rady 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że do  wykonywania w/w czynności zaproponowano 
radnego Górskiego Janusza. 
Następnie poddała projekt uchwały pod głosowanie. Na 15 radnych: 14 głosowało „za”  
i 1 radny (Górski) „wstrzymał się od głosu”. 
Uchwała została podjęta większością głosów i stanowi  Załącznik Nr 7 do protokołu. 
 
Adn. 9 - Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia miesięcznego wynagrodzenia dla Wójta Gminy 
Mieścisko 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Sekretarz Gminy – P.Alicja Kędracka. 
Zgodnie z najnowszą interpretacją prawa ustał stosunek pracy Wójta Gminy poprzedniej w VI 
kadencji organów gminy  i dzień po złożeniu ślubowania tj. od 28 listopada br. rozpoczął się 
nowy stosunek pracy Wójta Gminy w VII kadencji organów gminy. 
Pani Sekretarz przedstawiła propozycje składników nowego wynagrodzenia dla Wójta Gminy 
Mieścisko w wersji  zaproponowanej radnym w dniu 27 listopada r. oraz w II wersji  która 
wynikła na w/w spotkaniu a dotyczyła zaokrąglenia poszczególnych kwot stanowiących 
składowe wynagrodzenia. Na sesji radnym przedstawiono zatem 2 propozycje 
wynagrodzenia Wójta: 
      I wariant   II wariant 
 
- wynagrodzenie zasadnicze   5.865 zł   5.900 zł 
- dodatek funkcyjny    1.735 zł   1.900 zł 
- dodatek specjalny    2.660 zł   3.120 zł 
- dodatek za wieloletnią pracę  1.173 zł   1.180 zł 
 
- radna Kapczyńska – odnosząc swoją wypowiedź do ustalania wynagrodzenia dla Wójta 
stwierdziła, że P.Wójt jest zaangażowany w sprawy gminy, 32 lata nieprzerwanie sprawuje 
funkcję, nie szczędzi swojego czasu, pracy na rzecz mieszkańców, ma umiejętność 
zjednywania sobie ludzi. To co radnym przedstawiono na wspólnym spotkaniu to była I 
propozycja, natomiast prezydium Rady tj. Przewodnicząca i 2 Wiceprzewodniczących Rady 
chciałoby  zaproponować dla Wójta następujące wynagrodzenie: 
- wynagrodzenie zasadnicze  5.900 zł 
- dodatek funkcyjny   1.900 zł 
- dodatek specjalny   2.808 zł 
- dodatek za wieloletnią pracę 1.180 zł 
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Daje to łączne wynagrodzenie brutto 11.788 zł. 
Rada miała zapewnienie, że środki w budżecie będą. 
Przewodnicząca Rady poddała pod glosowanie projekt uchwały z ustaleniem 
proponowanych przez Prezydium Rady składników wynagrodzenia dla Wójta, co daje łącznie 
kwotę  11.788 zł brutto. 
Na radnych: 14 głosowało „za” i 1 radny (Rodzewicz R.) „przeciw”. 
Większością głosów uchwała w sprawie ustalenia miesięcznego wynagrodzenia dla Wójta 
Gminy Mieścisko została przyjęta  i stanowi  Załącznik Nr 8 do protokołu. 

 
Adn. 10 - Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i 
zbiorowe odprowadzanie ścieków oraz dopłat do taryfowych grup odbiorców 
Prezes AQUANET Mieścisko sp. z o.o – P.Maciej  Wojtyszyn  przedstawił  z wykorzystaniem 
prezentacji multimedialnej krótkie uzasadnienie do wniosku o zatwierdzenie  wzrostu cen za 
zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków na rok 2015. 
Prezes poinformował, że na podstawie dokonanych wyliczeń kosztów i przychodów na rok 
2015 proponuje się wzrost 1m3 wody o 6,23 %, natomiast dla 1 m3  ścieków o 1,97%. 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt przedmiotowej uchwały, który następnie poddała 
pod głosowanie. 
Na 15 radnych obecnych na sesji: 13 głosowało „za” , 1 radny „przeciw” i 1 radny „wstrzymał 
się od głosu”. 
 Uchwała w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 
odprowadzanie ścieków oraz dopłat do taryfowych grup odbiorców została podjęta 
większością głosów i stanowi  Załącznik Nr 9  do protokołu. 

 
Adn.11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej 
nieruchomości położonej w Mieścisku 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy – P.Andrzej Banaszyński. 
Przedmiotem uchwały jest działka na Osiedlu Michałowskim, która przylega do firmy 
zajmującej się komputerami. 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, który następnie poddała pod głosowanie. 
Na 15 radnych uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi Załącznik Nr 10 
do protokołu. 

 
Adn. 12.  -  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych 
W pierwszej kolejności  odpowiedzi udzielił Wójt Gminy. W dalszej kolejności odpowiedzi 
udzielił Prezes AQUANET Mieścisko – P.Maciej Wojtyszyn : 
- w sprawie liczby wymienionych  hydrantów na terenie gminy  to w poszczególnych latach 
przedstawiało się to następująco: 
- w 2012 r. – 3 szt. 
- w 2013 r. – 5 szt. 
- w 2014 r. – były 4 i będą jeszcze  do końca roku 3 wymienione czyli razem 7 szt. 
- w sprawie kosztów związanych z usunięciem awarii rurociągu w środku lasu – koszt koparki 
1.200 zł plus utwardzenie drogi (nawieziono 50 ton gruzu) w kwocie 2.200 zł. 
 
 
 
 



 7 

Adn. 13. - Wolne głosy i wnioski 
 
- radna Kamila Chelwing – zwróciła uwagę, że firma która opróżnia pojemniki na odpady 
komunalne  w Popowie Kościelnym  między blokami zostawia tam ogromny bałagan. Czy ta 
firma nie powinna uporządkować ? 
- Wójt – „zastanawiamy się czy przy okazji następnego przetargu na odpady komunalne w 
2015 roku  czy te siatkowe dzwony nadal powinny być ?” 
- radny Rodzewicz  - „też jest problem że wrzucane jest wszystko co jest organiczne. Ostatni 
odbiór odpadów biodegradowalnych jest w listopadzie i co dalej ?” 
- Wójt – „jeżeli byłoby cały rok odbierane to nie będzie ta sama cena. Wiemy, że 
organicznych zimą nikt nie wywiezie”; 
- radny Witucki: 
1) odnośnie koszy – dzwonów – uważam, że na wsiach spełniają swoją rolę i nie ma 
bałaganu, być może inaczej jest przy blokach. Niepokoi mnie wyrzucanie śmieci w lasach, już 
kilkakrotnie zauważyłem telewizory, lodówki”; 
2) w sprawie hydrantów p.poż. to czy wszystkie są one sprawne ? Ile kosztuje wymiana a ile 
naprawa ? 
3) ile zwiększy się w budżecie gminy dopłata do  1 m3  ścieków ? 
Na zapytania radnego w sprawie hydrantów odpowiedzi udzielił  Prezes AQUANET Mieścisko. 
Na terenie gminy około 30 hydrantów jest niesprawnych, 4 najgorsze jeszcze w tym roku 
będą wymieniane. Co do kosztów wymiany jest to dość mocno zróżnicowane. Na starych 
hydrantach nie było zasuw i wtedy jest to koszt od 1,5 tys.zł do 2 tys.zł. Jeśli tylko naprawa 
hydrantu to koszt 400 zł”; 
Z kolei na pytanie  radnego Rodzewicza zgłoszone w interpelacjach w sprawie  podania 
terminu zmiany przepisów dot. urządzeń kanalizacji deszczowej  odpowiedział Kierownik 
Referatu Infrastruktury Komunalnej – P.Mieczysław Bżdziak  informując, że zmiana ustawy 
nie nastąpiła, a zmieniła się interpretacja przepisów. Kiedy robiono odwodnienie przez wieś 
Wiela  wtedy zaistniał problem separatora. W to włączył się Starosta .Ponieważ na tej drodze 
jest niewielki ruch, to nie ma potrzeby budowy separatora.6 lat temu ze strony Inspektora 
Ochrony Środowiska byliśmy zobligowani do budowy separatorów na kanalizacji deszczowej. 
- Wójt Gminy – odczytał pismo Komendanta Powiatowego Policji informujące, że w związku z 
wyborem dotychczasowego Komendanta Policji w Skokach na Wójta gminy Damasławek  w 
celu zabezpieczenia prawidłowej realizacji zadań powołany został P.Damian Zych – obecny 
Kierownik Rewiru Dzielnicowych w Skokach. 
- Przewodnicząca Rady – poinformowała zebranych o terminie sesji budżetowej, która 
odbędzie się w dniu 19 grudnia br.  wyjątkowo o godz.14.30 z uwagi na czas pracy niektórych 
radnych. 
- radny Wojtyszyn – odczytał podziękowanie za gościnę delegacji uczniów Szkoły  
Ogólnokształcącej w Lisowcach (Ukraina), która gościła w dniach od 19 do 25 października br. 
w  naszej gminie. 
- P.Soczka – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Mieścisku: 
1)  odnośnie  ustalenia godziny rozpoczynania sesji – czy byłaby taka możliwość ustalenia 
stałego dnia  tygodnia odbywania sesji gdyż 2 panie radne uczą przedmiotów: polskiego i 
matematyki i  winny być obecne na lekcjach. W przypadku wyboru stałego dnia sesji  Szkoła 
mogłaby  dostosować plan lekcji; 
2) w sprawie bezpieczeństwa przy Szkole jak również w obrębie marketu DINO. Niezbędne są 
znaki poziome i pionowe, pasy przy samym łuku; 
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3) Pani Dyrektor zaprosiła na kiermasz bożonarodzeniowy, jaki odbędzie się w najbliższą 
niedzielę w Szkole Podstawowej; 
- radny Kalka -  zakomunikował o organizowanych w dniu 6 grudnia br „Mikołajkach” pod 
patronatem Wójta Gminy i Przedszkola „Leśne Ludki”. Dzięki pomocy ludzi dobrej woli udało 
się uzbierać dla dzieci 35 kg cukierków. 
- radna Kapczyńska – poinformowała, że 20 grudnia br. w zajeździe „Bratanki” odbędzie się 
spotkanie wigilijne dla dzieci z rodzin niezamożnych z całej gminy. 
- radny Rodzewicz: 
1) w sprawie wiaty przystankowej w Rudzie – „czy nie postawić tam wiaty podobnej jak stoi 
w Łaziskach gdyż tam trochę ludzi  oczekuje na autobus ?” 
2) przypomniał zgłaszany wcześniej wniosek aby zabezpieczyć na przyszłość teren przy 
Przedszkolu i tym samym pomyśleć o zmianie planu zagospodarowania przestrzennego.. 
 
W związku z wyczerpaniem dyskusji Przewodnicząca Rady podziękowała wszystkim za udział 
i zamknęła II sesje Rady Gminy zamknęła II sesje Rady Gminy. 
 
 
  Protokółowała:    Przewodniczyła sesji: 
 
     Inspektor ds. obsługi organów   Przewodnicząca Rady 
     Gminy 
 
  /Wiesława Kujawa/     /Elżbieta Kapczyńska/ 
 
 


